
En julhälsning
Styrelsen hälsar alla medlemmar och läsare en God Jul och ett
Gott Nytt år. Det gångna året har för föreningen inte varit
något annat år likt. Såväl Årsmöte som Vårutflykt och Höstmöte
blev alla inställda. Det finns även risk för att Årsmötet 2021
kan bli inställt. En glädjande nyhet är dock att Malmö Stad
har  återigen  börjat  diskutera  minnesmärket  över  Kockums  i
Varvsparken. Föreningen ställer sig positiv till att medverka.

Minnesmärke  över  Kockums  i
Varvsparken?
Malmö stad har sedan 2011 haft planer på att anlägga ett
minnesmonument över Kockums i södra delen av Varvsparken i
Västra Hamnen, men kostnaden måste bantas.

Inget rinnande vatten.
Politikerna vill fortfarande gärna få till ett konstverk
i form av en granitmur där ena sidan har:

Siluetter från fartyg byggda på Kockums
Namn på alla fartyg byggda på Kockums, från 1870
till 1997

Varvshistoriska  föreningen  i  Malmö  har  hjälpt  till  med
utformningen av informationen på granitmurens sida.

Ordförande  Helge  Ström-Olsen:  ”För  vår  del  spelar  vattnet
ingen roll – men om muren skulle kunna byggas upp vore det
helt fantastiskt.”

Läs mer: Fartyg i mur bör bli konst i Varvsparken
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